



The **PicoSure** device delivers 755nm energy in picoseconds; the delivery is so quick that it spares the skin from high thermal damage while optimally targeting unwanted pigment, wrinkles, acne scars and pores with less downtime than traditional lasers. Key Indications

- Remove unwanted pigment safely and effectively in all skin types; the only picosecond device FDA-cleared to treat melasma pigment, nevus of Ota and Hori's nevus
- Reduce wrinkles, fine lines, acne scars and pore size with no downtime
- Improve overall skin tone & texture; providing patients with lighter, brighter and more radiant complexion

PicoSure combines patented PressureWave™ Technology (mainly wavelengths 755nm) alongside stringent certifications from the FDA and TGA to give you the confidence and ability to treat even the most complex tattoo indications.

PicoSure 设备以皮秒级的755纳米能量快速释放，这种快速释放使皮肤免受高温损伤，同时能够精确地针对不需要的色素、皱纹、痤疮疤痕和毛孔，而且康复时间比传统激光更短。主要适应症包括：

- 安全有效地去除所有皮肤类型中的不需要的色素；是唯一经FDA批准用于治疗色素雀斑、Ota痣和Hori痣的皮秒激光设备。
- 减少皱纹、细纹、痤疮疤痕和毛孔大小，无需康复时间。
- 改善整体肤色和质地，使患者的肤色更加明亮、光亮和有活力。

PicoSure结合了专利的PressureWave™技术（主要波长755纳米），以及FDA和TGA的严格认证，为您提供自信和能力，即使对于最复杂的纹身情况，也能进行治疗。

